

ISGF

International Scout and Guide Fellowship
(An organization for adults)



AISG

Amitié Internationale Scoute et Guide
(Une organisation pour adultes)

Fellowship Day Message 2025 – Message de la Journée de l'Amitié 2025

*Dear Friends,
Congratulations to all of us!*

Another year has gone by, and here we are once again celebrating Fellowship Day — a moment to pause and reflect on our lives as Scouts and Guides.

It's a day to celebrate among friends and peers; to live in the present, to breathe, to remember the past, and to think about the future — the future of our lives, our organization, and our world.

Fellowship Day is also a time to acknowledge, even more deeply, what our world is going through, and to reflect on what we, as Adult Scouts and Guides and citizens of the world, can do to make it better.

Change is happening faster than ever, and we all must adapt. Nevertheless we must not forget what has brought us here: the Scout/Guide principles and law.

*The respect for others.
The respect for peace.
The respect for our world.*

Times may change, but Baden-Powell's spirit remains as relevant as ever:

“Be prepared,” and “Try to leave this world a little better than you found it.”

Happy Fellowship Day!

Yours in Fellowship,

Ana Rodrigues
ISGF World Committee Chair
International Scout and Guide Fellowship

*Chères amies, chers amis,
Félicitations à nous tous !*

Une nouvelle année s'est écoulée, et nous voici à nouveau réunis pour célébrer la Journée de l'Amitié, un moment pour faire une pause et réfléchir à nos vies en tant que Scouts et Guides.

C'est une journée pour célébrer entre amis et pairs ; pour vivre le présent, respirer, se souvenir du passé et penser à l'avenir — l'avenir de nos vies, de notre organisation et de notre monde.

La Journée de l'Amitié est aussi un moment pour reconnaître, plus profondément encore, ce que traverse notre monde, et pour réfléchir à ce que nous, Éclaireurs et Guides adultes, citoyens du monde, pouvons faire pour l'améliorer.

Les changements surviennent plus rapidement que jamais, et nous devons tous nous adapter. Néanmoins, nous ne devons pas oublier ce qui nous a conduits jusqu'ici : les principes et la loi scout et guide.

*Le respect des autres
Le respect de la paix
Le respect de notre monde*

Les temps changent, mais l'esprit de Baden-Powell reste plus que jamais d'actualité :

« Sois prêt » et « Tâche de laisser ce monde un peu meilleur que tu ne l'as trouvé. »

Bonne Journée de l'Amitié !

Amitiés sincères,

Ana Rodrigues
Présidente du Comité mondial de l'AISG
Amitié Internationale Scoute et Guide